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PROTOKOLL FRA DRIFTSSTYREMØTE PÅ MARIENLYST SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 10.09.2024, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mezzaninen 
 

Tilstede: Fraværende: 

Maria Nefelè Aaby Chrysostomidis (medlem 
foresatte)  

Hilde Vestrheim                           (medlem bydel)                                                  

Lars Kristian Schrøder          (medlem foresatte)                                                        

Synne Fredriksen                     (medlem ansatte)  

Egil Dahl                                       (medlem ansatt)  

Paal Christian M. Gjøen             (medlem bydel)  

Maika Marie G. Dam                  (medlem bydel)  

Hege Wold                                (vara 1 foresatte)  

Henrik Mowinckel-Trysnes                       (elev)  

Jule Farsethås                                              (elev)  

Sekretariat:  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt           (ass. rektor)                                

 
27/2024: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Innkalling og protokoll godkjent.  
 
28/2024: Informasjon fra skolen v/rektor: 

- Assisterende rektor orienterte om oppstarten av skoleåret, og hva som nytt. 
 
29/2024: Status økonomi 

- Økonomien er omtrent som forventet. 
- Prognosen er p.t. på 10 mill. minus til jul.  
- I og med vi hadde med oss et merforbruk på 10 mill. ved årsskifte 23-24, så går vi 

inneværende år i 0 om det blir som forventet. 
- Det er noen usikkerhetsmomenter knyttet til refusjon lønnsøkning, tilskudd mer 

praktiske fag og tilskudd nyutdannede lærere. 
- Det er også noe usikkerhet knyttet til eventuelle uforutsette utgifter og utfordringer 

(bygg og elevsiden). 
- Skolen sparer på det vi kan, og har kuttet i årsverk. De fleste av disse har vært naturlige 

avganger (færre klasser, vikariater etc.).  
- Økonomien på AKS er god, og innenfor rammen.  

 
Utfordring til Driftsstyret: 
- Det er behov for skallsikring (låssystem) av bygget. Det vil koste ca. 1,5 mill. Dette er 

midler som skolen ikke har, men som skoleeier mener at skolen selv må bekoste. Dagens 
system er gammelt og i ferd med å kollapse.   
Konklusjon: Skolen formulerer et skriv som gjennomgås og drøftes i neste DS.  



Skrivet sendes så på vegne av DS.  
 
30/2024: Status strategisk plan 
Assisterende rektor orienterte om status. Mye kan vi sjekke ut, og noe er i prosess. Strategisk plan for 
2025 vil stå på agendaen på neste DS-møte.  
 
31/2024: Skoleregler 
Status mobilbruk siden oppstart: 

- Det er fint å kunne begrunne mobilforbudet med at det er noe som er bestemt fra 
sentralt hold, og at det gjelder alle skoler. 

- 1.–7. trinn: Elevene legger fra seg mobiltelefon/-klokke når de går inn i klasserommet, og 
får den tilbake ved skole-/AKS-slutt. De voksne opplever at det går greit å overholde 
mobilforbudet.  

- 8.-10. trinn: Opplevelsen er at det har gått greit, men de voksne er bevisste på at de må 
følge med at elevene faktisk leverer mobil fra seg. De må også passe på at mobilskapene 
kan låses og ikke er ødelagt.  

- Forskrift om skoleregler fra Oslo kommune er dekkende, og gjeldende, også for 
Marienlyst skole.  

 
32/2024: Nytt fra elevrådet 

- Dusjforheng ønskes til gymgarderobene. 
- Det er misnøye med stolene i nybygget. De er ubehagelige å sitte på.   

 
33/2024: Nytt fra FAU 

- Sosialkomiteen har spilt inn ønske om et foredrag med ruskonsultent og/eller Oslohjelpa 
til skolens ledelse. 

- Det har vært gjennomført politikontroll av syklister som sykler på rødt. 
- Byggkomiteen skal følge med på NRK-utbyggingen og er skolen stemme inn i 

utbyggingsprosessen. 
- Natteravn: Lokaler til å møtes har løst seg. 

 
 
Eventuelt 
Ingen saker 
 
Neste møte 22.10 
 


